
 
 

 

 

 

 

 
 

Ref: PAdm Cor/Sch/Out/02/58/1920 

15 July, 2020 

 

Dear parents, 

2020-21年度小一家長： 

Notes for New Grade One Students (3) 小一新生須知(三) 

2020-21 

 

Following EDB’s latest announcement, schools should suspend all on-campus activities for two weeks from 15     

    July (Wednesday) to 28 July (Tuesday). Hence, please pay attention to the following arrangements: 

 

    根據教育局最新公布，學校由 7 月 15 日(星期三) 起暫停所有校內活動兩星期直至 7 月 28 日(星期二)為 

止。故此，本校再次特函通知以下事項： 

 

A. Balanced Payment for September 2020 School Fee繳付 2020年 9月學費餘額 

 

1. The annual school fee of Grade One to Grade Six in the school year 2020-21 remains as $38,980 (in ten equal 

installments of $3,898 from September 2020 to June 2021). 

本校 2020-21年度 1至 6年級學費保持為$38,980 (分十期繳付，由 2020年 9月至 2021年 6月，每月學費

是$3,898)。 

 

2. The monthly school fee of September in the school year 2020-21 is $3,898. After the deduction of the enrollment 

deposit of $400, the balance is $3,498. Please submit a crossed cheque (payable to the “HKBUAS Wong Kam Fai 

S & P School” with the issue date of 1 August, 2020) by post on or before 25 July, 2020 or in person from 29 

July to 1 August, 2020 (General Office Opening Hours: Monday to Saturday 8:00 a.m. – 4:00 p.m.). Parents are 

requested to write down “2020-21 New Grade One Student”, student’s name and parent’s contact number at the 

back of the cheque. The crossed cheque should be sent to the Admission Office by post and write down “2020-21 

New Grade One Student Balanced Payment for September School Fee” on the envelope. Parents can collect the 

cheque which was previously submitted to the school after class resumes. 

2020-21年度 9月學費是$3,898，扣除留位費$400後，學費餘額是$3,498。家長可於 7月 25日或之前透過

郵寄遞交，或於 2020年 7月 29日至 8月 1日親身到校繳交餘額的劃線支票乙張。(校務處辦公時間：星

期一至六上午 8時至下午 4時) 支票抬頭：HKBUAS Wong Kam Fai S & P School，請填寫日期為 2020年

8月 1日，支票背面請寫上 「2020-21年度小一新生」、學生姓名及家長聯絡電話。如選擇郵寄支票，請於

信封註明「2020-21 年度小一新生 9 月學費餘額」。學校將於開學後退回家長早前繳交的 9 月學費餘額支

票。 

 

 

 

  



 
 

B. School Uniform, Textbook, Lunch Order, School Bus Service and Miscellaneous Items 

     訂購校服、課本、午膳、校巴服務及雜項 

 

The Registration Days with all the service suppliers scheduled on 23 - 24 July, 2020 will be cancelled. Please be 

reminded to visit our school website on 23 July, Primary Section Latest News “2020-21 New Students Latest News”, 

to obtain the latest information. The link or QR code is as below: 

 

原定安排於 7月 23及 24日(星期四及五)的註冊日及供應商到校服務將會取消。請家長於 7月 23日留意學校

網頁小學部最新消息欄的「2020-21年度新生最新資訊」，以獲取最新消息。學校網頁或二維碼為： 

 

https://www.hkbuas.edu.hk/p/p01_news_e.html  

 

 

 

 

 

 

C. Grade One Orientation Day Camp and Parents’ Orientation小一迎新營及家長迎新會 

 

Grade One Orientation Day Camp and Parents’ Orientation will be done through ZOOM. We will send out the ZOOM 

Meeting ID and related information through email in mid-August. The Orientation Tee will be distributed to students 

in September. A partial refund of the orientation camp fee (after deduction of the orientation tee and other items) will 

be directly deposited to parents’ e-payment accounts in September.  

小一迎新營及家長迎新會將以網上 ZOOM形式進行。於活動舉行前，本校將透過電郵發放 ZOOM Meeting ID

及相關事項。迎新營 T裇會於九月派發給學生。部分活動費用將於扣除迎新營 T裇及其他項目後，於九月份

直接退回至家長的電子帳戶。 

 

For any enquiries, please feel free to contact our Admissions Officer, Ms. Leung, at 2636 7382.   

如有任何查詢，請致電 2636 7382 與招生部梁小姐聯絡。 

     

 

 

 

 

 

 

 

   __________________________                                  __________________________ 

 Jackie Chong Dr. Benjamin Chan 

 Vice Principal (Primary Division) Chief Principal 
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